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Verslag BO 10/11/2022 om 10u00 

Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
Welkom aan: Lieven Hostens, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, Marleen 
Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Rik Bulckaen, Roland Cools, Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Fons Leys 
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom om deze bestuursvergadering.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 04/10/2022 
Het BO keurt het verslag goed.  
 

• Verslag AV: het BO keurt het verslag van de AV voorlopig goed.  
 

3. Financieel: 

• Operationele Performantie:  
Niet veel wijzigingen in november tov afgelopen BO.  
 

• Voorlopige afrekening Meet & Greet. + De medewerkers van de opbouw en afbraak 
ontvingen kilometervergoeding  

 

• Elfbergentocht: Dit is de enige flanderstrails tocht met verlies 

• Begroting aangaande aanvraag bijkomende subsidies: 
Er werden enkele interne verschuivingen doorgevoerd in de begroting omwille van de 
beleidsfocus innovatie.  

 

• Bulkactie poncho’s:   
Terug 70% korting toekennen in de maand januari.  

 

• Project Cashless: 
Er zijn enkele clubs helemaal klaar met de voorbereidende werken  

 

• Maaltijdcheques: We geven momenteel niet het maximum aan maaltijdcheques. Dit 
mag opgetrokken worden naar het maximum. 

 
4. Wandelclubs 

• Wandelend Paard: Er zijn 2 aangetekende zenden gestuurd met melding van ontslag 
en aanmaning van de achterstallige facturen. Tot op heden geen reactie ontvangen 
ook geen betaling.  

• Lochtingterters Merelbeke, ontslag + tocht in de kalender : Er is een aangetekende 
zending gestuurd met de melding van het ontslag en de achterstallige facturen. Tot 
op heden geen reactie ontvangen ook geen betaling.  
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Tocht op geannuleerd zetten wel nog 250 euro aanrekenen.  

• Wandelclub Oudenburg : pas dit jaar aangesloten en 2 leden aangemaakt. De club is 
een eenmanszaak geworden en heeft nooit inkomsten gederfd. Moeten ze voor 20 
leden betalen. Enkel de openstaande factuur moet betaald worden 

• Everbeekse Wandeltochten: geen verder nieuws. 23/07/2023 voorlopig nog een tocht 
in de WiB.  

• Beekakkers Beerse zouden sabbatjaar nemen. 

• Ontslag Natuurtuin Desloovere: hebben ontslag ingediend. Luc liet hen weten dat ze 
nog tot 2024 lid zijn en de financiële consequenties. Luc volgt verder op.  

• De Voskes Vosselaar 1029: Hebben problemen gemeld met gebrek aan effectieve 
bestuurders en wensen over te stappen naar wandelgroep en alle tochten te 
annuleren voor 2023. Opgemerkt dat overstap pas mogelijk is vanaf 01-2024 en 
boetes voor geannuleerde wandelingen. Voorgesteld om toch minimum aan 
organisatie te voorzien om boetes te vermijden. Luc volgt verder op.  

• Wandel Team Beveren-Waas 3218: Hier zijn bestuursproblemen. Luc zal vanuit 
clubondersteuning ter hulp springen.  

• Er sloten wel weer enkele wandelgroepen aan.  

• Een vast agendapunt maken op de financiële commissie voor betaalachterstand.   

• American Legion Liberty Walk in Kemmel Wordt besproken op de volgende 
werkvergadering trailwalk. Hebben momenteel geen tochten online staan.  

• Wandelgroepen versus deelname op onze tochten  
Momenteel hebben we er 23. Deze nemen minder deel aan ons modale circuit maar 
wandelen in groep op afgesproken tijdstippen. We kunnen ze wel uitnodigen voor 
onze Meet&Greet, infovergaderingen, …, en een webinar organiseren of we hen nog 
beter kunnen faciliteren.  

 
5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning:  
▪ Kwaliteit:  
▪ Evenementen:  

De Meet&Greet werd geëvalueerd. Promotie: evaluatie cursussen 
facebook 
De opleidingen worden als positief ervaren door de deelnemers. Meestal 
tussen de 15 en 20 deelnemers. 1 opleiding werd geschrapt owv het 
geringe aantal deelnemers. Opleiding Antwerpen verplaatst.  

▪ Kalender: het document “startplaats wijzigen” werd in gebruik genomen. 
▪ Reglementen: Luc Van de Cauter vanaf 1/1/2023 ontslag als secretaris 

Oost-Vlaanderen – wordt binnen Ft Reglementen vervangen door Luc 
Beels.  
Het team kwam een eerste maal samen. Het werd als positief bevonden. 
6 zaken werden besproken: 
* Dubbel lidmaatschap: we blijven de huidige werking behouden. 
* Nieuwjaarsvieringen: misschien is het een mogelijkheid om in de 

toekomst een kampioenenviering te doen? We zullen eerst 2023 eens 
evalueren. Oost-Vlaanderen heeft de zaal voor 2024 al vastgelegd.  

* Wandelgroepen worden uitgenodigd op de Meet&Greet 
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* Aan de kilometergrenzen wordt niet getornd 
* QR-code van route-you openbaar maken of niet? Keuze van de club. 
Zwartstappen is geen argument.  
* Poule medewerkers voor evenementen. Er is een onderscheid tussen 
bouwers, verkopers en bedenkers/uitwerkers. We zullen een poule 
proberen aan te leggen van ‘standenbouwers, werkers, bouwers en dit 
tegen kilometervergoeding,  
  

• verslag opvolging Arko en intentieverklaring samenwerking tussen KWBN en WSVL  

• verslag contact met Pedro Quinten: Er was een verkend gesprek met Pedro 

• API onafhankelijk mandaat: Het BO geeft de API’s een onafhankelijk mandaat. In de 
afsprakennota wordt verduidelijkt tot waar het mandaat van de API reikt en in detail 
beschreven welke de taken zijn van de API en waar er afstemming is met de directie.  
Komende maandag staat er ook een overleg met de API’s gepland. Hier zal alles nog 
een doorgenomen worden qua nieuwe reglementeringen. Het procedureboek, 
waarin de rol, taken en verantwoordelijkheden staan opgenomen, werd ter controle 
naar ICES gezonden.  

• Zelfevaluatie BO Aan de hand van de resultaten kan er een vergelijk opgemaakt 
worden met voorgaande jaren.  
Nu komt de clubwerking er voor veel leden van het BO er bij. De materie en de 
complexiteit van de genomen beslissingen. Er zijn veel lopende zaken, we zijn in 
transitie.  
 

• Evaluatie directeur 
Op 27/10 was er een evaluatiegesprek met de personeelsverantwoordelijke en de 
voorzitter. Sterktes en zwaktes werden besproken.  
 

 
6. Ingebrachte punten 

 

• evaluatievergadering Extreme Challenge + voorstel ex Chall 2024 
mee gemoeid voor een beperkt aantal deelnemers. Zou het niet kunnen in 
eigenbeheer met een eigen bankrekening? Promotioneel kan de federatie zeker zijn 
rol spreken.  
 

• reglementsinvoering SR  aansluitend afstempelen  
Dit citaat werd toegevoegd in het SR en goedgekeurd door de AV. 
 

• uitnodiging wandelgroepen voor Meet&Greet  
 

• verslag Provinciale Vergadering Antwerpen met alle clubs op 25/10  
24 clubs waarvan 11 van het PB.  
Wandel.be werd toegelicht.  
Veel vragen maar weinig concrete voorstellen.  

 

• probleem wijziging vzw-wetgeving versus AV  

• vergaderschema 2023: de vergaderkalender werd goedgekeurd. 
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• Mailing Willy Moeskops omtrent publicatie van gegevens de werkende leden op de 
website. Bij vragen sturen naar info@  

• Gemeente van het jaar: de steden en gemeenten ontvingen een uitgebreide mailing.  
• Scanning van ffbmp tochten, deze uitslagen tellen niet mee voor het 

clubkampioenschap.  
• Opleiding Assist, boekhoudprogramma van VSF. Er is nu ook een actie van VSF. Luc 

volgde de opleiding.  
• Clubinfo: je kan maar voor 1 club stappen. De laatste scan blijft behouden. Er wordt 

maar 1 scan onthouden.  
• Bussen clubkampioenschap. Wordt bekeken.  
 

 
 


